
 

 

Verksamhetsberättelse Perssonska Hemmanets 
Villaförening 2020 

 

Styrelsen har haft sex protokollförda möten under året. 

Med hänsyn till Corona har styrelsen under året ställt in valborgsfirande och 
sommarfest och hoppas på ett bättre år 2021. 

I början av sommaren hade vi stora problem med att få våra pumpar för 
bevattningen att fungera som det skulle. I och med den isbränna och torra 
försommar som var vart trycket på bevattningen stor och våra pumpar räckte 
inte till. Vattengruppen har sedan dess gjort omfattande arbete med inköp och 
installation av två nya pumpar samt gjort en automatisk styrning för att 
förhindra att båda pumparna går hela tiden när det inte är så högt tryck på 
bevattningen och på så sätt har vi sparat in en stor del av elkostnaderna. 
Sommartid kan vi nu även se vattentemperaturen i älven på hemsidan för 
badsugna badkrukor. Vi tackar ödmjukast för det arbete som har lagts ner av 
dessa personer. 

Bredbandsgruppen med Erik i spetsen har drivit frågan med avbrotten på fiber 
mot Com Hem. Med mycket påstridande har Com Hem nu lyckats hitta felet och 
komma med en kompensation till berörda hushåll. Vi tackar Erik och hans 
kompanjoner för det engagemang som lagts ner. 

Under året gjordes även en undersökning/enkät om att köpa in farthinder till 
föreningen vilket visade sig att majoriteten var emot. 

Styrelsen har valt att avstå från julbord med hänsyn till Corona och gett en 
gåva till vattengruppen för deras arbete i stället. 


